
                                                                              2025-06-02 

                                                                                                 

                                               ÖNFK´s Styrelsemöte  

                                                                  Protokoll 

                                                      

           Datum: Måndag 2 Juni 2025 

           Tid: Kl.18:00 

           Plats: Eurocon/Teams 

           Närvarande: Ulrika Haapaniemi, Laila Marakatt, Marie Nordström Ahnqvist, Thomas Magnusson 

                                   Patrik Stålnacke, Anna Östdahl och Niclas Lindmark                              

 

1) Mötets öppnande: Ordförande Ulrika öppnade mötet. 

2) Kallelse:  Ja, via messenger och mail. 

3) Val av justerare: Laila Marakatt och Patrik Stålnacke. 

4) Godkännande av dagordning: Ja! 

5) Genomgång av föregående protokoll: Ulrika gick igenom föregående protokoll. 

6) Inkommande/utgående post: Information om nya domarböcker. 

7) Kassörens redogörelse: Kassör Marie gick informerade om ekonomin. 

8) Provverksamhet: 

● Genomgång verksamhetsplanen 2026: Vi får komplettera verksamhetsplanen. Datum på SSKs 
huvudprov 2026 försöker vi flytta till 18-21 sept. 

● Plan/Marker, kostnadsförslag arrangemanget Fjäll SM och Fjällpokal 2027: Vi får avvakta med 
planeringen. 

● Ansökan SKL mitt i veckan: Önfk ansöker om SKL till mitt i veckan provet i Abisko under 2026. 

● Provplanering med SVK och Breton år 2027,2028,2029 och 2030: Vi bordlägger frågan till    
augusti. 

9) Nytt från FA-VU/FA-DURK/FA-PUR: - 

10) Innehåll till Hemsidan och Facebook: Uppdateras fortlöpande. 



11)  Årsboken: Ingen information om årsboken.  

12) Övriga frågor: 

● Köp av Passagerarkälke: Protokoll för Köpet av 2st passagerarkälkar. 

● Lathund Ersättningar, arvoden och avgifter 2025: Marie har tagit fram en lathund. 

● Kostnad Helikoptertransport Pirttivuopioprovet: Pris från Kallax flyg 975skr. Deltagare på prov 
betalar 500skr, mellanskillnaden betalar Önfk. 

● Kommissarielådan: Ok! 

● Förslag att ha utställning tillsammans med SVK: Styrelsen beslutade att man inte har 
utställning tillsammans med SVK. 

13) Nästa möte: I början augusti. 

14) Mötets avslutande: Ulrika avslutade mötet kl. 20:10. 

 

  

 

 

   

Ordförande: Ulrika Hapaniemi                                               Sekreterare: Niclas Lindmark  

                   Ulrika Hapaniemi.                                                    Niclas Lindmark. 

 

 

 

  Justerare: Laila Marakatt                                                         Justerare: Patrik Stålnacke 

                Laila Marakatt.                                                           Patrik Stålnacke. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                          


